
Witam wszystkich po Majówce. Wierzę, że spędziliście ją nie tylko przed 

komputerem, ale też troszkę się poruszaliście. To ważne, aby o tym pamiętać. 

Aktywność fizyczna nawet w najprostszej formie pozwala nam poczuć się 

lepiej. Poprawić samopoczucie i sprawność naszego organizmu. Nie 

„bójcie”( ) się ruszać, aby o to zadbać. To przecież Wasz organizm i to Wy  

a nie ktokolwiek inny ma o niego zadbać. Poprawia się pogoda, jest zatem 

możliwość i sposobność, aby się troszkę uaktywnić na zewnątrz. Pamiętajcie 

 o spacerach; może lubicie i macie możliwość przejechać jakiś dystans na 

rowerze. Polecam gorąco te formy ruchu. Ale w związku z tym , że nie możemy 

jeszcze się spotkać na zajęciach proponuję kolejne spotkanie z Jogą. Pamiętajcie 

też o możliwości kontaktu ze mną. Niektórzy z Was z tego korzystają za co 

bardzo dziękuję. Mój adres zygaan@wp.pl 

 

https://www.youtube.com/watch?v=0o-j29AssDU 

 


